
BR.0002.60.2023.III

Protokół nr LX/23 sesji
Rady Miejskiej Legnicy

z 25 września 2023 r.
w godz. 1000 – 1800

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Legnicy Marta Wisłocka. Poinformowała, że
obrady sesji  Rady są nagrywane i  transmitowane.  Sesja  odbyła się w trybie stacjonarnym
w sali obrad Rady Miejskiej Legnicy.

Przewodnicząca  na  podstawie  listy  obecności  stwierdziła,  że  na  stan  23  radnych  w sesji
25 września  2023 r.  uczestniczyło  22  radnych.  Było kworum i  Rada mogła  podejmować
prawomocne decyzje. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Miejskiej przywitała na sesji:
 Prezydenta Miasta Legnicy pana Tadeusza Krzakowskiego,
 Zastępcę Prezydenta panią Jadwigę Zienkiewicz, 
 Zastępcę Prezydenta pana Krzysztofa Duszkiewicza,
 Sekretarza Miasta pana Marka Białowąsa,
 Skarbnika Miasta panią Grażynę Nikodem, 
 Prezesa  Zarządu  Oddziału  Związku  Inwalidów  Wojennych  RP  w  Legnicy  pana

Zdzisława Eka,
 Wiceprezesa Zarządu Oddziału Związku Inwalidów Wojennych RP w Legnicy pana

Tadeusza Czubę,
 Prezesa Strefy Aktywności Gospodarczej Panią Magdalenę Ryglicką,
 Członka Zarządu  Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego  w Legnicy  Panią

Dorotę Kałużną,
 Dyrektor ds. finansowych Legnickiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji

Panią Halinę Chrobak,
 Prezesa  Legnickiego  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Komunalnej  pana  Bogusława

Grabonia,
 przedstawicieli Urzędu Miasta i jednostek organizacyjnych,
 internautów,
 Radnych.

Na  sekretarzy  obrad  zaproponowała  wiceprzewodniczących  Rady  Panią  Krystynę  Barcik,
Panią Joannę Śliwińską - Łokaj oraz Pana Ryszarda Kępę.

Przewodnicząca poinformowała, że porządek obrad otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała, że Prezydent Miasta pismem z 22 września 2023 r. wniósł o wprowadzenie
do  porządku  obrad  sesji  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla
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Województwa Dolnośląskiego – 13/LX. Zaproponowała wprowadzenie tego projektu w pkt.
14 porządku obrad. 

Prowadząca poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie
udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego – 13/LX  i rozpatrzenie go
w pkt. 14 porządku obrad. 

Rada rozszerzyła porządek obrad o projekt uchwały 13/LX  stosunkiem głosów za – 22,
przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wniosła o wprowadzenie do porządku
obrad projektu uchwały  w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność
Prezydenta Miasta Legnicy. Zaproponowała rozpatrzenie projektu w pkt. 18 porządku obrad.

Prowadząca poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie
przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Legnicy – 12/LX. 

Do obrad dołączył radny Jan Szynalski.

Rada rozszerzyła porządek obrad o projekt uchwały 12/LX  stosunkiem głosów za – 21,
przeciw – 0, wstrzymało się – 1, głosy nieoddane – 1.

Pozostałe punkty zmieniły odpowiednio kolejność.

Przewodnicząca zapytała o uwagi do porządku obrad. Uwag nie zgłoszono.

Porządek obrad.

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
1. Wręczenie wiceprzewodniczącemu Rady Panu Ryszardowi Kępie Krzyża 100 lat Związku

Inwalidów Wojennych Rzeczypospolitej Polski.
2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami.
3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy. 
4. Informacja o wynikach finansowych i działalności spółek z udziałem Gminy w 2022 r. –

LX/1.
5. Projekt uchwały w sprawie nadania imienia  Zespołowi Szkół  Muzycznych w Legnicy,

ul. Chojnowska 2 – 1/LX.
6. Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas

oznaczony w drodze bezprzetargowej – 2/LX.
7. Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  sieci  prowadzonych  przez  Miasto  Legnicę

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych – 3/LX.
8. Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków

zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy- 4/LX.
9. Projekt  uchwały  w  sprawie  trybu  i  sposobu  powoływania  i  odwoływania  członków

gminnego zespołu interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy domowej –
5/LX.

10. Projekt  uchwały  w sprawie zmiany statutu Legnickiego Centrum Kultury im. Henryka
Karlińskiego w Legnicy – 6/LX.

11. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników – 7/LX. 
12. Projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na

ławników – 8/LX.
13. Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Województwa

Dolnośląskiego – 13/LX.
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14. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
miasta Legnicy – 9/LX.

15. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2023– 10/LX.
16. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu

bankowego w Europejskim Banku Inwestycyjnym w Luksemburgu – 11/LX.
17. Projekt  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  terminu  rozpatrzenia  skargi  na  działalność

Prezydenta Miasta Legnicy – 12/LX.
18. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi.
19. Komunikaty i sprawy różne.

AD. 1 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI.

Przewodnicząca poinformowała, że protokół nr 59/2023 sesji z 31 lipca 2023 r. znajduje się
do wglądu w Biurze Rady od dnia podpisania.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca zaproponowała przyjęcie protokołu nr 59/2023 sesji z 31 lipca 2023 r. do
akceptującej wiadomości Rady.

Rada przyjęła do akceptującej wiadomości protokół nr 59/2023 sesji z 31 lipca 2023 r.

AD. 2 WRĘCZENIE WICEPRZEWODNICZĄCEMU RADY PANU RYSZARDOWI
KĘPIE  KRZYŻA  100  LAT  ZWIĄZKU  INWALIDÓW  WOJENNYCH
RZECZYPOSPOLITEJ POLSKI.

Przewodnicząca poinformowała, że władze Związku Inwalidów Wojennych RP zwróciły się
z prośbą o dokonanie ceremonii odznaczenia krzyżem 100 lat Związku Inwalidów Wojennych
Rzeczypospolitej Polski Pana Ryszarda Kępy..

Głos zabrał Pan Zdzisław Ek, Prezes Zarządu Oddziału Związku Inwalidów Wojennych RP
w Legnicy, który dokonał wręczenia odznaczenia.

Pismo Związku Inwalidów Wojennych RP w tej sprawie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

AD. 3 INFORMACJA O PRACY RADY W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI

Przewodnicząca  poinformowała,  że  Informację  nr  52/2023  o  pracy  Rady  w  okresie  od
27 lipca 2023 r. do 22 września 2023 r. otrzymali wszyscy Radni.

Nie zgłoszono uwag do Informacji.

Rada przyjęła Informację nr 52/2023 o pracy Rady w okresie od 27 lipca 2023 r. do 22
września 2023 r. do akceptującej wiadomości.

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

AD. 4 RAPORT Z DZIAŁALNOŚCI PREZYDENTA MIASTA LEGNICY. 

Przewodnicząca  poinformowała,  że  Raport  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Legnicy  od
19 lipca 2023 r. do 12 września 2023 r.otrzymali wszyscy radni.
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Poinformowała, że komisje nie omawiały raportu.

Nie zgłoszono uwag do Raportu.

Rada przyjęła  Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy w okresie od  19 lipca
2023 r. do 12 września 2023 r. do akceptującej wiadomości.

Raport stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

AD. 5 INFORMACJA O WYNIKACH FINANSOWYCH I DZIAŁALNOŚCI SPÓŁEK
Z UDZIAŁEM GMINY W 2022 R. – LX/1.

Prowadząca poinformowała, że Informację otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów i Komisja Edukacji Kultury i Sportu przyjęła
informację do wiadomości, Komisja Gospodarki zapoznała się z informacją, Komisja Spraw
Społecznych  i  Ekologii  nie  omawiała  informacji,  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie
zaopiniowała przedstawioną informację.

Nie zgłoszono uwag do Informacji.

Rada  przyjęła  Informację  o  wynikach  finansowych  i  działalności  spółek  z  udziałem
Gminy w 2022 r. do akceptującej wiadomości.

Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

AD.  6  PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  NADANIA  IMIENIA  ZESPOŁOWI
SZKÓŁ MUZYCZNYCH W LEGNICY, UL. CHOJNOWSKA 2 – 1/LX.

Prowadząca poinformowała, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała, że  Komisja Gospodarki nie opiniowała projektu uchwały z powodu braku
kworum, pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadząca postawiła pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania imienia Zespołowi
Szkół Muzycznych w Legnicy, ul. Chojnowska 2 – 1/LX.

Rada  podjęła  uchwałę  nr  LX/665/23  w  sprawie  nadania  imienia  Zespołowi  Szkół
Muzycznych  w Legnicy,  ul.  Chojnowska  2 stosunkiem głosów: za  –  21,  przeciw  –  0,
wstrzymało się – 2.

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

AD.  7  PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  WYRAŻENIA  ZGODY  NA  NAJEM
LOKALU  UŻYTKOWEGO  NA  CZAS  OZNACZONY  W  DRODZE
BEZPRZETARGOWEJ – 2/LX.

Prowadząca poinformowała, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.
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Poinformowała, że  Komisja Gospodarki nie opiniowała projektu uchwały z powodu braku
kworum, pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Nie zgłoszono uwag.

Prowadząca postawiła pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem
lokalu użytkowego na czas oznaczony w drodze bezprzetargowej – 2/LX.

Rada  podjęła  uchwałę  nr  LX/666/23  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu
użytkowego na czas oznaczony w drodze bezprzetargowej stosunkiem głosów: za – 16,
przeciw – 0, wstrzymało się – 6, głosy nieoddane – 1.

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

AD. 8  PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA SIECI PROWADZONYCH
PRZEZ  MIASTO  LEGNICĘ  PUBLICZNYCH  PRZEDSZKOLI  I  ODDZIAŁÓW
PRZEDSZKOLNYCH W SZKOŁACH PODSTAWOWYCH – 3/LX.

Prowadząca poinformowała, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała, że  Komisja Gospodarki nie opiniowała projektu uchwały z powodu braku
kworum, pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.
Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
ustalenia  sieci  prowadzonych  przez  Miasto  Legnicę  publicznych  przedszkoli  i  oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych – 3/LX.

Rada  podjęła  uchwałę  nr  LX/667/23  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  sieci
prowadzonych  przez  Miasto  Legnicę  publicznych  przedszkoli  i  oddziałów
przedszkolnych  w szkołach  podstawowych stosunkiem głosów: za  –  21,  przeciw  –  0,
wstrzymało się – 2.

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

AD.  9  PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA ZMIANY STUDIUM
UWARUNKOWAŃ I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO
MIASTA LEGNICY- 4/LX.

Prowadząca poinformowała, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 

Poinformowała, że  Komisja Edukacji, Kultury i Sportu i Komisja Rewizyjna zapoznały się
z projektem uchwały, Komisja Gospodarki nie opiniowała projektu uchwały z powodu braku
kworum,  Komisja  Budżetu  i  Finansów  przyjęła  projekt  do  wiadomości,  Komisja  Spraw
Społecznych i Ekologii nie omawiała projektu.

Prowadząca zapytała o uwagi do projektu.

Radny  Maciej  Kupaj  złożył  wniosek  formalny  o  przesunięcie  tego  punktu  na  później
i poczekanie na przyjazd projektantki, która przedstawi prezentację.
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Przewodnicząca  ogłosiła  przerwę  na  posiedzenie  Komisji  Budżetu  i  Finansów  w  celu
zaopiniowania autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy
na rok 2023.

Po  wznowieniu  obrad  prezentację  multimedialną  na  temat  studium  uwarunkowań
przedstawiła Pani Małgorzata Wołoszko.

Obradowanie tego punktu porządku rozpoczęło się w 26 minucie 30 sekundzie  sesji Rady
Miejskiej,  której  transmisja  dostępna  jest  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  na  stronie
Urzędu Miasta.

Radny Jan Szynalski złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji w tym punkcie.

Radny Maciej Kupaj złożył przeciwny wniosek formalny.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Jana Szynalskiego. 

Stosunkiem głosów: za - 13, przeciw - 5, wstrzymało się – 3, głosy nieoddane – 1,  Radni
przyjęli wniosek.

W wyniku pomyłki radny Zbigniew Rogalski zagłosował ze stanowiska należącego do innego
radnego, w związku z czym radny Arkadiusz Baranowski wniósł o reasumpcję głosowania.
 
Przewodnicząca po raz drugi poddała pod głosowanie wniosek radnego Jana Szynalskiego. 

Stosunkiem głosów: za - 13, przeciw - 5, wstrzymało się – 3, głosy nieoddane – 1,  Radni
przyjęli wniosek.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy- 4/LX.

Rada  podjęła  uchwałę  nr  LX/668/23   w  sprawie  uchwalenia  zmiany  studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Legnicy
stosunkiem głosów: za – 13, przeciw – 4, wstrzymało się – 5.

Podczas głosowania nieobecny był radny Ryszard Kępa.

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

AD.10  PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE TRYBU I SPOSOBU POWOŁYWANIA
I  ODWOŁYWANIA  CZŁONKÓW  GMINNEGO  ZESPOŁU
INTERDYSCYPLINARNEGO  DO  SPRAW  PRZECIWDZIAŁANIA  PRZEMOCY
DOMOWEJ – 5/LX.

Prowadząca poinformowała, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała,  że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
Komisja Gospodarki nie opiniowała projektu uchwały z powodu braku kworum, pozostałe
komisje nie omawiały projektu.

Nie zgłoszono uwag.
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Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  trybu  i  sposobu
powoływania  i  odwoływania  członków  gminnego  zespołu  interdyscyplinarnego  do  spraw
przeciwdziałania przemocy domowej – 5/LX.

Rada  podjęła  uchwałę  nr  LX/669/23  w  sprawie  trybu  i  sposobu  powoływania
i  odwoływania  członków  gminnego  zespołu  interdyscyplinarnego  do  spraw
przeciwdziałania  przemocy  domowej stosunkiem  głosów: za  –  20,  przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0, głosy nieoddane – 2.

Podczas głosowania nieobecny był radny Ryszard Kępa.

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

AD. 11  PROJEKT UCHWAŁY  W SPRAWIE ZMIANY STATUTU LEGNICKIEGO
CENTRUM KULTURY IM. HENRYKA KARLIŃSKIEGO W LEGNICY – 6/LX.

Prowadząca poinformowała, że projekt uchwały oraz autopoprawkę wraz z II wersją projektu
otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała, że  Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
z  autopoprawką,  Komisja  Gospodarki  nie  opiniowała  projektu  uchwały  z  powodu  braku
kworum, pozostałe komisje nie omawiały projektu.

Nie zgłoszono uwag.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  II  wersję  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę
w  sprawie  nadania  statutu  Legnickiemu  Centrum  Kultury  im. Henryka  Karlińskiego
w Legnicy – 6/LX.

Rada podjęła uchwałę nr LX/670/23  zmieniającą uchwałę  w sprawie nadania statutu
Legnickiemu Centrum Kultury im. Henryka Karlińskiego w Legnicy stosunkiem głosów:
za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 7, głosy nieoddane – 2.

Podczas głosowania nieobecny był radny Ryszard Kępa.

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

AD. 12 PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE WYBORU ŁAWNIKÓW – 7/LX. 

Prowadząca poinformowała,  że projekt uchwały otrzymali  wszyscy radni. Projekt uchwały
przygotowany został przez Zespół Opiniujący Kandydatów na Ławników.

Poinformowała,  że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
pozostałe komisje nie omawiały projektu.

Przewodniczący  Zespołu  Opiniującego  Kandydatów  na  Ławników  przedstawił  opinię
Zespołu o zgłoszonych kandydatach.

Przewodnicząca  poprosiła  o  zgłaszanie  kandydatów  do  komisji  skrutacyjnej  do
przeprowadzenia głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników.

Do pracy w Komisji zgłoszeni zostali:
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- radna Aleksandra Krzeszewska,
- radny Andrzej Lorenc,
- radna Grażyna Pichla,
- radny Piotr Żabicki.

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na udział w komisji.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie skład komisji skrutacyjnej. 

Głosami: za – 21, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, głosy nieoddane – 1, Rada powołała
komisję skrutacyjną w wyżej wymienionym składzie.

Prowadząca poprosiła  komisję skrutacyjną o ukonstytuowanie się i  przygotowanie kart  do
głosowania.

Ogłosiła przerwę do czasu przygotowania kart do głosowania.

Po  przerwie członkowie  komisji  skrutacyjnej  rozdali  radnym  karty  do  głosowania,
a  Przewodnicząca  komisji,  radna  Aleksandra  Krzeszewska,  przedstawiła  zasady  tajnego
głosowania.

Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodnicząca  ogłosiła przerwę do czasu sporządzenia
przez komisję skrutacyjną protokołu wyników tajnego głosowania.

Po zakończeniu przerwy Przewodnicząca komisji skrutacyjnej odczytała protokół z ustalenia
wyników głosowania w wyborach ławników.

Przewodnicząca,  na  podstawie  protokołu  komisji  skrutacyjnej  z  ustalenia  wyników
głosowania w wyborach ławników, stwierdziła że Rada podjęła uchwałę nr LX/671/23
w sprawie wyboru ławników.

Protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników stanowi załącznik nr 12 do
protokołu.

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

AD. 13  PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE POZOSTAWIENIA BEZ DALSZEGO
BIEGU ZGŁOSZEŃ KANDYDATÓW NA ŁAWNIKÓW – 8/LX.

Prowadząca poinformowała, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
pozostałe komisje nie omawiały projektu.

Nie zgłoszono uwag.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  pozostawienia  bez
dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników – 8/LX.

Rada  podjęła  uchwałę  nr  LX/672/23  w  sprawie  pozostawienia  bez  dalszego  biegu
zgłoszeń kandydatów na ławników stosunkiem głosów: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało
się – 1.
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Radni Łukasz Laszczyński oraz Jan Szynalski byli nieobecni podczas głosowania do końca
trwania sesji.

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

AD.  14  PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  UDZIELENIA  POMOCY
FINANSOWEJ DLA WOJEWÓDZTWA DOLNOŚLĄSKIEGO – 13/LX.

Prowadząca poinformowała, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała, że komisje nie omawiały projektu.

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii Komisji –
opinia pozytywna.

Zapytała o uwagi do projektu.

Radny  Maciej  Kupaj  zapytał  o  kwestię  współprowadzenia  instytucji  przez  miasto  oraz
o  pomysł  na  rozwiązanie  zaistniałego  problemu.  Dyskusja  na  ten  temat  rozpoczęła  się
w 2 godzinie 57 minucie sesji Rady Miejskiej,  której transmisja dostępna jest w Biuletynie
Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta.

Po zakończeniu dyskusji Prowadząca postawiła pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie
udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego – 13/LX.

Rada  podjęła  uchwałę  nr  LX/673/23  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla
Województwa Dolnośląskiego stosunkiem głosów: za – 19, przeciw –1, wstrzymało się – 1.

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

AD.  15  PROJEKT  UCHWAŁY  ZMIENIAJĄCEJ  UCHWAŁĘ  W  SPRAWIE
WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ MIASTA LEGNICY – 9/LX.

Prowadząca poinformowała, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała,  że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
pozostałe komisje nie omawiały projektu.

Zapytała o uwagi do projektu.

Radny Andrzej Lorenc zapytał o kwotę przeznaczoną dla Strefy Aktywności Gospodarczej.
Pani Grażyna Nikodem, Skarbnik Miasta, odpowiedziała, że jest to rekompensata dla SAG za
realizację zadania związanego z basenem AquaFun.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy – 9/LX.

Rada  podjęła  uchwałę  nr  LX/674/23  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  miasta  Legnicy stosunkiem  głosów: za  –  15,  przeciw  –  3,
wstrzymało się – 2, głosy nieoddane – 1.

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.
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AD. 16 PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN BUDŻETU MIASTA LEGNICY
NA ROK 2023 – 10/LX.

Prowadząca poinformowała, że projekt uchwały oraz autopoprawkę z 22 września 2023 r.
otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała,  że  że  Komisja  Budżetu  i  Finansów  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały, pozostałe komisje nie omawiały projektu.
 
Nie zgłoszono uwag.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie  zmian  budżetu  miasta
Legnicy na rok 2023 wraz z autopoprawką – 10/LX.

Rada podjęła uchwałę nr LX/675/23  w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok
2023 stosunkiem głosów: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 3, głosy nieoddane – 3.

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

AD.  17  PROJEKT  UCHWAŁY  ZMIENIAJĄCEJ  UCHWAŁĘ  W  SPRAWIE
ZACIĄGNIĘCIA  DŁUGOTERMINOWEGO  KREDYTU  BANKOWEGO
W EUROPEJSKIM BANKU INWESTYCYJNYM W LUKSEMBURGU – 11/LX.

Prowadząca poinformowała, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała,  że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
pozostałe komisje nie omawiały projektu.

Nie zgłoszono uwag.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
zaciągnięcia  długoterminowego kredytu bankowego w Europejskim Banku Inwestycyjnym
w Luksemburgu – 11/LX.

Rada  podjęła  uchwałę  nr  LX/676/23  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  zaciągnięcia
długoterminowego  kredytu  bankowego  w  Europejskim  Banku  Inwestycyjnym
w Luksemburgu stosunkiem głosów: za  –  13,  przeciw  –  5,  wstrzymało  się  –  2,  głosy
nieoddane – 1.

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

AD.18   PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  PRZEDŁUŻENIA  TERMINU
ROZPATRZENIA  SKARGI  NA  DZIAŁALNOŚĆ  PREZYDENTA  MIASTA
LEGNICY – 12/LX.

Prowadząca  poinformowała,  że  projekt  uchwały  przedstawiony  przez  Komisję  Skarg,
Wniosków i Petycji. otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała, że komisje nie opiniowały projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji przedstawił projekt uchwały.
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Dyskusja  w  tym  punkcie  porządku  obrad  rozpoczęła  się  w 3  godzinie  49  minucie
30 sekundzie  sesji Rady Miejskiej,  której transmisja dostępna jest w Biuletynie Informacji
Publicznej na stronie Urzędu Miasta.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  terminu
rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Legnicy – 12/LX.

Rada  podjęła  uchwałę  nr  LX/676/23  w  sprawie  przedłużenia  terminu  rozpatrzenia
skargi na działalność Prezydenta Miasta Legnicy stosunkiem głosów: za – 19, przeciw –
1, wstrzymało się – 0, głosy nieoddane – 1.

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

AD. 19 INTERPELACJE, ZAPYTANIA I ODPOWIEDZI

Radna Aleksandra Krzeszewska zapytała  o awarię  sygnalizacji  świetlnej  na skrzyżowaniu
ul. Neptuna i Wrocławskiej.

Radna Jolanta Kowalczyk zapytała o samodzielność podejmowania decyzji przez dyrektora
Galerii Sztuki w Legnicy.

AD. 20 KOMUNIKATY I SPRAWY RÓŻNE.

I.  Przewodnicząca  poinformowała,  że  radna  Karolina  Jaczewska  –  Szymkowiak  złożyła
pisemny wniosek o włączenie do porządku obrad kolejnej sesji punktu pn.  „Sprawozdanie
z  działalności  wolontariatu  miejskiego  oraz  TEAM  LEGNICA  za  rok  2022/2023,
w szczególności: liczby uczestników, kosztów działalności, kosztów utrzymania lokalu przy
ul. Rynek 18 w Legnicy.”

Całość dyskusji w tym punkcie porządku obrad obejrzeć można w 4 godzinie 9 minucie sesji
Rady Miejskiej, której transmisja dostępna jest w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie
Urzędu Miasta.

Po zakończonej dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnej Karoliny
Jaczewskiej – Szymkowiak.

Stosunkiem głosów: za – 11, przeciw – 9, wstrzymało się – 1, Rada przyjęła wniosek
o  włączenie  do  porządku  obrad  kolejnej  sesji  punktu  pn.  „Sprawozdanie
z  działalności  wolontariatu  miejskiego  oraz  TEAM  LEGNICA  za  rok  2022/2023,
w szczególności:  liczby uczestników, kosztów działalności,  kosztów utrzymania lokalu
przy ul. Rynek 18 w Legnicy.”

Wniosek stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

II.  Przewodnicząca  poinformowała,  że  Komisja  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  wniosła  
o  powołanie  biegłego  z  zakresu  prawa administracyjnego  z  Uniwersytetu  Wrocławskiego
w  celu  wydania  opinii  na  temat  wypowiedzenia  przez  Prezydenta  umowy
o współprowadzenie Teatru im. Heleny Modrzejewskiej.

Przewodniczący  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  przedstawił  uzasadnienie  dla
przedłożonego wniosku.
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Dyskusję  w  tym  punkcie  porządku  obrad  obejrzeć  można  w  4  godzinie  21  minucie
30 sekundzie  sesji Rady Miejskiej,  której transmisja dostępna jest w Biuletynie Informacji
Publicznej na stronie Urzędu Miasta.

Po zakończonej dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek  Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji.

Stosunkiem głosów: za – 5, przeciw – 14, wstrzymało się – 1, głosy nieoddane – 1, Rada
odrzuciła wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o powołanie biegłego z zakresu
prawa administracyjnego z Uniwersytetu Wrocławskiego.

III. Radny Andrzej Lorenc wyraził swoje poparcie dla funkcjonariuszy Straży Granicznej.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła 60 sesję Rady
Miejskiej Legnicy.

Protokołowała: Marta Kowalczyk

Przewodnicząca Rady

     Marta Wisłocka
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